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Výpis zo zápisnice z 1. rokovania výboru v období 2023 - 2024, dňa 8.6.2023 
Zápisnica v úplnom znení je pre členov spoločenstva k nahliadnutiu v kancelárii Urbáru. 
 

Prítomní - za výbor: pp. Bolek, Grebáč, Jankuliak, Kaššay, Krupa, Šurin, Uhliarik 

- za DR: pp. Fidriková, Sečová, Viluda 

- ďalší: p. Kaššayová 
 

 

Program: 

1 Voľba overovateľov zápisnice. 

2 Voľba predsedu výboru. 

3 Návrh na rozdelenie časti zisku, zhromaždením schválenej, na vyplatenie výboru a dozornej rade. 

4 Informácia o prípravných prácach na vyplatenie podielov za rok 2022. 

 

K bodu 1 
Voľba overovateľov zápisnice. 

Výbor schválil (ZA: 7/7) ) pp. Grebáča a Krupu za overovateľov zápisnice. 

 

K bodu 2 
Voľba predsedu výboru. 

Výbor zvolil (ZA: 6/7, ZDRŽAL SA: 1/7 - p. Uhliarik) za predsedu výboru Mgr. Milana Uhliarika. 

 

K bodu 3 
Návrh na rozdelenie časti zisku, zhromaždením schválenej, na vyplatenie výboru a dozornej rade. 

Výbor schválil (ZA: 7/7) spôsob rozdelenia časti zisku z roku 2022, ktorú zhromaždenie schválilo vyplatiť 

členom výboru a dozornej rady za ich činnosť v roku 2022. 

 

K bodu 4 
Informácia o prípravných prácach na vyplatenie podielov za rok 2022. 

 Predseda informoval o vykonaní prác nevyhnutných na vyplatenie podielov – aktualizácii databázy 

členov z údajov dodaných podielnikmi na obidvoch schôdzach zhromaždenia a zaevidovaní nových dedičských 

rozhodnutí. Podiely by mali byť vyplatené na budúci týždeň. 

Výbor informáciu zobral na vedomie. 

 

Diskusia: 
Členovia výboru diskutovali o problémoch urbáru, najmä v súvislosti s nájomcom SKI-Grúniky s.r.o., 

keďže o podrobnejšie vysvetlenia žiadali novozvolení členovia výboru a dozornej rady. 

 Pán Bolek vzhľadom na všeobecné znižovanie dopytu o drevo na trhu, v dôsledku čoho dochádza 

v súčasnosti k pomerne rýchlemu poklesu cien dreva na trhu, navrhol hľadať aj iné riešenia na zmiernenie 

dôsledkov tohto vývoja a navrhol zaoberať sa napríklad zriadením urbárskej píly. 

 Ďalší členovia mu oponovali, že v súčasnej dobe pokles dopytu o guľatinu je spôsobený práve 

poklesom odbytu reziva, a tak by mohlo ísť v tejto situácii o pomerne riskantný krok, a preto túto možnosť 

treba konzultovať napr. s inými urbármi, ktoré píly prevádzkujú. 

 Predseda informoval o žiadosti nájomcu sály urbárskeho domu o zníženie nájmu, prípadne o súhlas na 

zmenu účelu využitia sály na zriadenie škôlky. 

 

 

Zapísala: Ing. Melánia Kaššayová 
 

Overovatelia: Krupa .................................................. Grebáč ..................................................... 


